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KKoommiissjjaa  OOśśwwiiaattyy,,  KKuullttuurryy,,  ZZddrroowwiiaa,,    

SSppoorrttuu  ii  OOppiieekkii  SSppoołłeecczznneejj    

VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

  

                                                                                                         Waganiec, dnia 15.09.2010 r. 

BR.0063-KO-7/10 

 

 

Protokół Nr 7/10 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej odbytego w dniu 15.09.2010 roku  

w sali narad nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

____________________________________________________________________________ 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan Michał 

Dyko udział wzięli członkowie Komisji Oświaty wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście: radna, M.Kulińska Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego i Porządku Publicznego – lista 

obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji M.Dyko – o godzinie 900 otworzył posiedzenie Komisji   

i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie   

w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji, co wobec składu Komisji 

wynoszącego  

4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Następnie przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Ocena stanu szkół przed rozpoczęciem roku szkolnego – wyjazd w teren. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad.2  

Komisja dokonała objazdu szkół na terenie gminy Waganiec w celu dokonania oceny 

stanu ich przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego: 

 

- Zespół Szkół w Brudnowie, Dyrektor Stanisław Kamiński :  

Do szkoły podstawowej uczęszcza – 73 uczniów; do gimnazjum – 90 uczniów; do 

przedszkola 20 uczniów. 

Zaplanowane remonty w czasie wakacyjnym zostały wykonane. Przyznano dotacje  

z Ministerstwa Edukacji na sumę 89 tys. zł w połowie 50% Urząd Gminy i 50% 

Ministerstwo Edukacji. Odbyły się ogłoszone dwa przetargi, gdzie nie wyłoniono 

wykonawcy.  

Dowóz dzieci do placówki nie budzi zastrzeżeń, są problemy z dojściem dzieci do 

przystanków w związku z budową autostrady. 

Z wyjaśnień Dyrektora szkoły wynika, że należy wymienić trzy grzejniki. 
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- Szkoła Podstawowa w Niszczewach, Dyrektor Mirosława Grzegórska: 

Do szkoły podstawowej uczęszcza 65 uczniów, do przedszkola 26 uczniów. 

Z zaplanowanych prac wykonano pokrycie dachu na przedszkolu. Nie naprawiono 

szamba, (brak środków). Dyrektor szkoły wyjaśniła, że w miesiącu wrześniu będzie 

naprawa i wymiana podłogi w sali gimnastycznej. 

Komisja złożyła wniosek do Pani Dyrektor, aby dokonała złożenia dokumentów  

w sprawie budowy oczyszczalni ścieków przy szkole. 

 

- Zespół Szkół w Zbrachlinie, Dyrektor Violetta Smulska: 

Do szkoły podstawowej uczęszcza – 183 uczniów, do gimnazjum 111 uczniów, do 

przedszkola – 61 uczniów( w tym: czterolatki – 8 dzieci, pięciolatki – 25 dzieci, 

sześciolatków – 28 dzieci).  

Z zaplanowanych prac wykonano malowanie czterech klas, naprawiono przecieki  

w korytarzu i pomalowano oraz naprawiono instalację elektryczną w sali gimnastycznej  

i w zapleczu. Wykonano remont w małym przedszkolu z zaplanowanych napraw nie 

wykonano naprawy odgromnikowej. Z wyjaśnień Pani Dyrektor wynika, że musi 

wygospodarować pomieszczenie do mycia termosów żywnościowych.  

Komisja zobowiązała Panią Dyrektor do złożenia wniosku o kompleksowy remont  

i modernizację stołówki szkolnej. 

 

Ad.3 

W sprawach różnych: ponowiono wnioski o naprawę dróg gminnych oraz oświetlenia. 

 

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Michał Dyko  

o godz. 1400  zamknął posiedzenie. 

 
Protokołował:                                                                                          Przewodniczący Komisji : 

Michał Dyko                                                                                                
                                                                                                                             ………………………….. 
                                                                                                             Michał Dyko 


